
 Referat styremøte nr. 8 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  

  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 21. februar 2024 kl. 21.00. 

Tilstede: Arnf inn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Trond Jøran, Ann Merete, Stine, Mona 

Forfall: Anniken  

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 48, 2023-25 
Godkjenning av referat 
 

 
Styrereferat nr. 7 fra 24/1-24 godkjennes. 

 

 
Sak 49, 2023-25 
Info fra leder 
 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
 
- Har vært mange møter mellom kretslederne. 
 
Infomøte 15/2 med Tove og Arne: 
- Ser ut som økonomien er under kontroll. 
- Hoppkomiteen har klart å snu fra underskudd til 
pluss. Komme tilbake til hvordan gjeld fra tidligere 
skal håndteres. 
- Informasjon om hopp. 
- Landslagsutvalg. Thomas Darell kretsleder 
Finnmark Skikrets er med i utvalget. 
Klare avtaler – fjerne så mange gråsoner som mulig. 
- VM 2025. Presentasjon på Tinget 2025. 
- VM Alpint 2029 Narvik. Blir avgjort på FIS kongress 
i Reykjavik 4. juni. 
- Fremme søknad om FIS Games (alle grener) etter 
VM Alpint 2029. 
- Sentralisering av medierettighetene. Mål at 
arrangement i Norge sendes på Nrk og TV2. 
 
Skitinget 2024: 
- Valgkomite. Frist for kandidater 18. februar. 
- Saker – Forslagsfrist 26. april. 
- Sakspapirer 22. mai. 
 
Team Elon: 
- Styringsgruppemøte for Team Elon. 
- Økonomi: 
Ta hensyn til reiseutgifter 
Ingen eksterne midler 
Markedsutvalg – ikke gitt resultater. 
Nytt styringsgruppemøte 26. februar. 
 
 

 



Møte med idrettskretsene i Nord-Norge: 
- Reiseutgifter for å delta på nasjonale arrangement 
fra Nord-Norge. 
- Vært i Oslo og tatt opp med stortingsbenken fra 
Nord-Norge. 
- Studiegruppe på gang: Oslo Economics, sett på 9 
åringer og 15 åringer. Skal også se på 18 åringene. 
- Økonomisk nøkkel. 
- Særkretser spiller inn momenter til idrettskretsen. 
- Eks. fra ski: Reisefordeling langrenn. 
- Idrettspolitisk sak som vi bør være med på. 
- undersøkelsen er gammel allerede nå, fra før 2020. 
- Ny undersøkelse nå etter pandemien 
 

   

 
Sak 50, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Rennhelger hver helg frem til påske. 
- Godt oppmøte. 
- Flere har valgt seg ut helger til å delta på, grunnet 
høye kostnader. 
- Sortland KM og kvalifiseringsrenn opp til u18. 139 
påmeldte. 
- Ankenes utsatt renn til 1.-3. mars. 
- Rana og Harstad. 
- Mo i Rana og Mosjøen deltatt på fartssamling i 
Grong. 
- Påmelding til landsfinaler U14 og U16. Må melde 
oss på før vi vet kvotene. Klarer ikke å dekke opp 
kvotene per nå. 
- Adriane Steinsvik Narvik Slalåmklubb deltatt i junior 
VM. 
- Nora Hall Narvik Slalåmklubb deltatt i Europa cup. 
- Vebjørn Lunde Narvik Slalåmklubb har vært 
prøvekjører på Kvitfjell i helga. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Det meste går som planlagt.  
- Mer aktivitet i Mosjøen etter «Ingunn». Kretsrenn i 
Mosjøen. 
- Aktive utøvere gjør det bra. Deltagelse i ungdoms 
OL og FIS Youth cup i Tsjekkia i kombinert. 
- De utøverne vi har har prestert bra. 
- Bra aktivitet blant de yngste. 
- Har arrangert Telenorkurausell og skisprell på Mo. 
- Å få med voksne frivillige er utfordrende. Må evt. 
betale folk for å ta seg av rekruttering. 
- Jr. NM i kombinert neste helg. 
- Vinterlysfestival i Mo i Rana. Lasershow i 
Fageråsbakkene. En mulighet til å ta andre 
arrangement til Fageråsbakkene. 
 

 

  



 
 

Langrenn v/Ann Merete 
- Full aktivitet 
- Ferdig med begge KM og Nordlandscup. 
- Hovedlandsrennet. 
- Junior NM 
- Et lag på Kongs Haralds Ungdomsstafett i 
Holmenkollen. 
- Har hatt møte i LK på mandag. Jobbet bl.a. med 
kriterier for uttak av stafettlag. 
 
Skiklubbutvikler v/Stine 
- Presentasjon av gjennomførte tiltak. 
- Rapporteringsskjema. 
- Film til skitinget – viser forslag. 
- Veien videre. Skiklubbutvikler jobben viktig. Gjør at 
vi synes bedre som skikrets. 
- Stine i permisjon fra 1. mars. 
- Orientering om prosess. Stillingen lyst ut før jul. 
Søkere trukket seg. 
Sett på løsninger i samarbeid med leder for 
skiklubbutviklere NSF. 
- Hvilket behov har grenene? Tas med i videre 
prosess. 
Alpint: Etablerte klubber klarer seg fint. Oppfølging 
av miljøer: Fauske, Malm, Misvær, Stamsund. 
Hopp og kombinert: Involvere idrettsfag og 
idrettslinjer. Få med ungdom gjennom skole med 
eks. prosjektoppgave til rekruttering. 
 

 

 
Sak 51, 2023-25 
NNM 2025 
 

 
NNM 2025 v/Arnfinn 
- Grundig og samlet søknad fra Mo i Rana. Søknad 
fra Bossmo & Ytteren IL og Rana Slalåmklubb i 
samarbeid med Fageråsbakkene.  
- Sende svarbrev på søknader, samt svar på klage 
fra klubb. 
- Dato for NNM. Samkjøres med Nasjonal Terminliste 
for alle grener. Langrenn vanligvis satt samtidig som 
Birken. Hensyn til andre arrangement – 
Blåvegenløpet Palmehelga. Terminliste Alpint. 
 

Arnfinn, Styret, 
Mona 

 
Sak 52, 2023-25 
Skitinget 2024 
 

 
Skitinget 2024 v/Arnfinn 
- Frister: 
Saker innen 26. april. 
Sakspapirer sendes ut 22. mai. 
- Valgkomiteen: Fremme samlet kandidater fra 
Nordland, Troms og Finnmark. 
Sveinung Karlsen til skistyret. 
Torbjørn Skogstad til Langrennskomiteen. 
Unni Forshaug til Alpinkomiteen. 
Trond Jøran til Hoppkomiteen? Skriv sendes Troms- 
og Finnmark skikrets. 
- Saker til Skitinget – opp på neste møte. 
 

Styret 



 
Sak 53, 2023-25 
Skitinget 2024 - 
Arbeidsgruppe 
 
 

 
Skitinget 2024 - Arbeidsgruppe v/Arnfinn 
- Møte i arbeidsgruppa før neste styremøte. 
- Invitere inn gjester fra Nordland Skikrets til 
Tingmiddagen: OL vinnere – 3 personer, Anette 
Sagen, VM vinnere. 
- Synspunkter på utflukter. Planlagt aktivitet bestilles.  
- Ikke mottatt svar på søknad til Bodø Kommune og 
Bodø 2024. 
- Evt. sende søknad til NSF i etterkant. 
 

Arbeidsgruppe 

 
Sak 54, 2023-25 
Idrettskretstinget 
 
 

 
Idrettskretstinget v/Arnfinn og Oddbjørn 
- Invitert ledere fra særkretser. Arnfinn deltar. 
- Flere kan melde seg på som observatører. 
- Høringssak – planer – langtidsplan og anleggsplan 
Anleggspolitisk plan - 3 innsatsområder: 
1. Flere, bedre og grønnere anlegg. 
2. Økonomiske forutsetninger. 
Gratis halleie i off. og klubbdrevne anlegg. 
Kostnader ved drift av utendørsanlegg. 
Reisevei til anlegg. Befolkningstetthet. Bærekraft. 
3. Flere store idrettsarrangement til Nordland 
 
Diskusjon: 
- Oddbjørn skriver et innspill på høringen til 
anleggspolitisk plan. 
- Klubbeide anlegg. Kostnader til drift. Offentlig 
bidrag til å drifte anlegg. 
 

Styret., 
Arnfinn, 
Oddbjørn 

 
Sak 55, 2023-25 
Økonomi 
 

 
Økonomi v/Mona 
- Grener – fordeling av økonomi. 
- Utestående 
- Foreløpig regnskap pr desember 2023. 
- Ser grundigere på saken i neste styremøte. 
 

Mona 

 
Sak 56, 2023-25 
Annet 
 
 

 
Turrenn Nordfold 
- Følges opp. Mona 

   

   

 


